
Minister Zdrowia: Liczę na to, że strajk ma
szansę jeszcze dziś być zawieszony

 - Zapewniłem o tym, że chcemy wspierać to porozumienie – powiedział minister zdrowia
Konstanty Radziwiłł, po spotkaniu z przedstawicielkami pielęgniarek w Centrum Zdrowia
Dziecka. - Będziemy je wspierać w taki spsob, że o wszystkich dokumentach, które panie
pielęgniarki wypracują, bedą informowane nie tylko dyrekcja, ale także ministerstwo –
dodał.

 
Szef resortu zdrowia podkreślił także, iż ministerstwo dalej będzie zapewniać mediatorów podczas
rozmów w CZD.
– Zwróciłem się do pań pielęgniarek z prośbą o zawieszenie akcji strajkowej w takiej formie, w jakiej
jest ona prowadzona w tej chwili – powiedział również Radziwiłł.
 
Poinformował także o zaproszeniu przedstawicieli pielęgniarek do uczestniczenia w pracach nad
zmianami systemowymi oraz dotyczącymi wynagrodzeń w służbie zdrowia. 
Minister wyraził także nadzieję, że spotkanie z pielęgniarkami ociepliło relacje i zapewnił o dobrej
atmosferze, w jakiej się toczyło.
 
- Liczę na to, że w tej chwili panie pielęgniarki między sobą porozmawiają o tym, co dalej, i liczę na
to, że ten strajk ma szansę jezcze dzisiaj być zawieszony – dodał na koniec.
 
Strajk prowadzony jest przez pięlęgniarki i położne w Centrum Zdrowia Dziecka już od tygodnia.
Strajkujące domagają się, wbrew temu, co twierdzi dyrekcja szpitala, nie tylko podwyżek płac, ale
także zwiększenia liczby pielęgniarek. Zdaniem  Przewodniczącej Związku Zawodowego Pielęgniarek
i Położnych przy Instytucie, Magdaleny Nasiłowskiej, w tej chwili jest ich zbyt mało, by zapewnić
bezpieczeństwo pacjentom.
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